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PROTOKÓŁ Nr XLV/18 

z XLV Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w dniu   21 czerwca 2018  r. 

 

Ad. 1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki o godz. 9.00 otworzył XLV sesję Rady Gminy 

Kobylanka. Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki oświadczył, że zgodnie      z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

Gminy stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – lista obecności zał. 

Nr 1. Nieobecni: radny Łukasz Biernacik i radna Aneta Nelke.  

W posiedzeniu udział wzięły następujące osoby: wójt gminy p. Mirosław Przysiwek,  skarbnik             

p. Daniel Urbańczyk  oraz Sołtysi/przedstawiciele Rad Sołeckich i mieszkańcy –  lista obecności zał. 

nr 2.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w porządku obrad XLV sesji został błędnie dokonany 

zapis: Zatwierdzenie protokołów: z posiedzenia XLIII sesji Rady Gminy  z dnia  26.04.2018 r.                

i XLIV Uroczystej sesji Rady Gminy z dnia 09.06.2018 r. a powinno być:  Zatwierdzenie protokołów:    

z posiedzenia XLIII sesji Rady Gminy  z dnia  24.05.2018 r. i XLIV Uroczystej sesji Rady Gminy z dnia 

09.06.2018 r.  

Wójt złożył wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Reptowo, który stanowi zał. nr 3. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku 

obrad sesji projektu uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Reptowo, 

który został w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęty w obecności 13 radnych. Do porządku obrad 

jako pkt. 16 został przyjęty projekt uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy                        

w miejscowości Reptowo – projekt nr 57/18. Kolejne punkty porządku obrad przyjęły koleją 

numerację. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołów: z posiedzenia XLIII sesji Rady Gminy  z dnia  24.05.2018 r.       

i XLIV Uroczystej sesji Rady Gminy z dnia 09.06.2018 r.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Kobylanka za 2017 rok oraz sprawozdania finansowego Gminy Kobylanka  za 2017 rok - 

projekt nr  47/18: 

a. rozpatrzenie sprawozdania Wójta  z wykonania budżetu Gminy Kobylanka za  

2017 rok wraz  z informacją  o stanie mienia komunalnego, 

b. rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Kobylanka za 2017 rok, 

c. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o sprawozdaniu Wójta 

Gminy            z wykonania budżetu Gminy za  2017 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium  Wójtowi Gminy Kobylanka                

z tytułu wykonania budżetu za rok 2017 - projekt nr   48/18: 

a. wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobylanka w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Kobylanka absolutorium z wykonania budżetu Gminy za 2017 

roku, 

b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Kobylanka. 



2 
 

5. Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Kobylanka,       w tym: informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

6. Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok – projekt        

nr 49/18. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2018-2028 - projekt nr 50/18. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw         

– projekt nr 51/18. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów – projekt       

nr 52/18. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Kobylanka – projekt nr 53/18.                    

13. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Kobylanka  oraz udzielenia bonifikaty – projekt nr 54/18. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

nauczycielom pełniącym stanowiska kierownicze oraz przyznawania zwolnień od 

obowiązku realizacji tych zajęć w szkole, dla której organem prowadzącym jest Gmina 

Kobylanka i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych przez nauczycieli szkoły 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela – projekt nr 55/18. 

15. Podjęcie uchwały - zmieniająca uchwałę w sprawie przygotowania projektu „Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków” na terenie Gminy Kobylanka – projekt           

nr 56/18. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Reptowo – 

projekt nr 57/18. 

17. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zamknięcie obrad.           

 

Ad. 2 

Zatwierdzenie protokołów:  

- z posiedzenia XLIII sesji Rady Gminy  z dnia  24.05.2018 r.   

Protokół z posiedzenia XLIII sesji Rady Gminy z dnia  24.05.2018 r. został przyjęty                              

w następujący sposób: za-10, przeciw-0, wstrzymał się-3  w obecności  13 radnych /głosowanie 

imienne zał.  Nr  4/. Protokół został przyjęty. 

- z posiedzenia XLIV Uroczystej sesji Rady Gminy z dnia 09.06.2018 r.  
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Protokół z posiedzenia XLIV sesji Rady Gminy z dnia  09.06.2018 r. został przyjęty                    

jednogłośnie w obecności  13 radnych /głosowanie imienne zał.  Nr  5/. Protokół został przyjęty. 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kobylanka za 

2017 rok oraz sprawozdania finansowego Gminy Kobylanka  za 2017 rok - projekt nr  47/18 – zał.      

nr 6: 

a. rozpatrzenie sprawozdania Wójta  z wykonania budżetu Gminy Kobylanka za  

2017 rok wraz  z informacją  o stanie mienia komunalnego, 

b. rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Kobylanka za 2017 rok, 

c. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o sprawozdaniu Wójta 

Gminy            z wykonania budżetu Gminy za  2017 rok. 

 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Kobylanka za 2017 rok.  Poinformował    

o dochodach w porównaniu do poprzednich budżetów tj. ok. 19.717.000,00 zł a za 2017 – ok.  

25.386.000 zł. O wydatkach  wcześniej – ok. 17.800.000,00 zł a za 2017 r. – ok. 27.000.000,00 zł. 

Inwestycje: 2014 r. – ok.1.632.000,00 zł , 2017  r. – ok. 4.634.000,00 zł. Dług publiczny: 2014 r.  – 

ok. 23.426.628,00 zł, 2017 r. – ok. 12.524.000,00 zł. Zadłużenie z 118,8 % zmniejszył się do 49,3 %. 

Wyniki operacyjne – dochody i wydatki nigdy nie były ujemne.  Wynik operacyjny na koniec 2017 r. 

– ok. 2.660.000,00 zł. Wynagrodzenia wszystkie /szkoły urzędy, jednostki podległe – ok. 27 %. 

Inwestycje wyniosły ok. 17 % całego budżetu. Sprawozdanie zawiera pozyskane środki zewnętrzne, 

jako dotacje – ok. 6.112.948,00 zł.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do niniejszego sprawozdania z wykonania budżetu  

gminy Kobylanka za rok 2017, które stanowi zał. nr 7 zostało przekazane przez wójta sprostowanie       

z dnia 15 czerwca 2018 r. /znak pisma nr. : FN.3035.1.2018.DU/, które stanowi zał. nr 8. 

Skarbnik przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Kobylanka za 2017 r. wraz                

z informacją o stanie mienia komunalnego. 

Złożone zostało na podstawie art. 267 ustawy o finansach publicznych. 

 

Dochody wykonano w kwocie - 25.386.189,24 zł (93,59% planu); 

Wydatki – 27.312.071,29 zł (88,72%); 

Wynik w postaci deficytu – 1.925.882,05 zł (52,61%); 

Przychody – 4.024.393,99 zł (77,02%); 

Rozchody – 1.564.516,00 zł (100,00%). 

 

Dochody ogółem były wyższe niż w 2016 r. o 2.478.407,17 zł. 

Wydatki ogółem były wyższe niż w 2016 r. o 4.863.664,60 zł. 

 

Dochody własne w kwocie 16.104.947,24 zł (63,44% dochodów ogółem) spośród których główne 

źródła to: 

Udziały w PIT – 6.233.193,00 zł (24,55% dochodów ogółem); 

Podatek od nieruchomości – 6.389.255,82 zł (25,17%); 

Podatek od czynności cywilnoprawnych – 452.910,58 zł (1,78%); 

Opłata za gospodarowanie odpadami – 713.967,42 zł (2,81%). 

 

Poszczególne wpływy były wyższe niż w roku 2016: 

Z tytułu PIT o 1.558.509,00 zł; 

Z tytułu CIT o 46.887,37 zł; 

Z tytułu podatku od nieruchomości o 540.868,40 zł; 

Z tytułu podatku od środków transportowych o 24.663,28 zł; 

Z tytułu podatku od czynności cywilnoprawnych o 89.074,59 zł. 
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Dochody własne zapewniają dużą stabilność budżetu i są najbardziej racjonalnym źródłem 

finansowania. 

 

Subwencje w kwocie 3.842.479,00 zł, z czego część oświatowa to 3.811.947,00 zł i uzupełnienie 

subwencji 30.532,00 zł. Subwencje stanowiły 15,14% dochodów ogółem. 

 

Dotacje celowe na zadania zlecone w kwocie 4.579.224,17 zł, stanowiły 18,04% dochodów ogółem,      

z czego głównie w rozdziale 855 – Rodzina aż 4.343.680,02 zł. 

 

Dotacje celowe na zadania własne 859.538,83 zł (3,38% dochodów ogółem), stanowiły dotacje na 

zadania w pomocy społecznej w dziale 852 – 571.062,22 zł i w oświacie w dziale 801 – 184.655,18 zł. 

 

Według działów budżetu przodują dochody sklasyfikowane w dziale 756 – Dochody od osób 

prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz 

wydatki związane z ich poborem. 

 

Wydatki wykonano w kwocie 27.312.071,29 zł. 

 

Wynagrodzenia i pochodne – 7.520.391,57 zł (27,54% wydatków ogółem), z tego 4.066.458,17 zł w 

dziale 801 – Oświata i wychowanie. Wynagrodzenia były wyższe o 492.179,58 zł, z uwagi na wzrost 

zadań w oświacie i odprawy w Urzędzie i GOPS. 

 

Wydatki bieżące – 6.211.032,80 zł (22,74%), były wyższe niż w 2016 r. o 726.634,45 zł, z uwagi na 

podjęcie nowych zadań w zakresie remontów i obsługi terenów rekreacyjnych. 

 

Świadczenia w kwocie 5.292.388,08 zł (19,38%), wykonano w kwocie wyższej niż w 2016 r. o 

791.322,08 zł, z uwagi na wzrost zadań w pomocy społecznej. 

 

Inwestycje wykonano w kwocie 4.634.515,52 zł (16,97%). Wydatki w tej kategorii wyły wyższe niż   

w 2016 r. o 1.557.648,99 zł.  

 

Dotacje bieżące – 3.277.692,01 zł (12,00%), wykonano w kwocie wyższej niż w 2016 r. o kwotę 

1.296.220,88 zł, z tego dotacje dla przedszkoli wzrosły o 338.470,52 zł, dotacja podmiotowa dla CKiR 

wzrosła o 610.069,00 zł i budżet przekazał 333.541,00 zł na poczet zwiększenia subwencji ogólnej dla 

gmin. 

 

Obsługa długu stanowiła kwotę 330.914,02 zł (wzrost o 45.478,67 zł w stosunku do roku 2016),            

a przy długu rzędu 12.524.703,58 zł stanowi 2,64% kwoty zadłużenia. 

 

Wydatki bieżące na programu UE w kwocie 45.137,29 zł, wydatkowano na trwałość projektu 

„Internet…”. 

 

W klasyfikacji według działów najwyższe wydatki odnotowano w działach 801 – Oświata i 

wychowanie 6.981.386,55 zł (25,56%). 
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Wynik budżetu w 2017 r. był deficytowy i wykonany został w kwocie 1.925.882,05 zł co przy 

planowanym 3.660.877,99 zł stanowiło 52,615 planu. 

 

Deficyt sfinansowano miedzy innymi przychodami w kwocie 4.024.393,99 zł, z tego: 225.393,99 zł      

z wolnych środków z rozliczenia roku 2016 i 3.799.000,00 zł z emisji obligacji komunalnych. 

Przychody wykonano w 77,02%. 

 

Dług Gminy Kobylanka na koniec 2017 r. wyniósł 12.524.703,58 zł (49,33% dochodów ogółem) i był 

niższy niż planowany na rok 2017 o kwotę 1.200.995,84 zł. W porównaniu z rokiem 2016 dług był 

wyższy o 1.466.378,87 zł, a w porównaniu z rokiem 2014 był niższy o 3.519.682,60 zł. 

Wskaźnik obsługi długu wyniósł 7,46%, przy dopuszczalnym wskaźniku na podstawie art. 243 ustawy 

o finansach publicznych 18,06%. Stąd można wnioskować, iż zdolność kredytowa Gminy wynosi 

30.309 tys.zł. 

Skarbnik przedstawił odpowiedzi na zadanie pytania przez radną A. Grzyb do niniejszego 

sprawozdania /zał. nr 9 i zał. nr 10/: 

1. Dochody dział 756-75615-0310 Podatek od nieruchomości od osób prawnych i innych 

jednostek organizacyjnych – przyczyny niewykonania planu w kwocie 657.326,76 zł 

(wykonanie 87,48% planu). 

 

Zgodnie z metodyką ustalania planu dochodów na rok budżetowy, podstawą rocznej 

prognozy wpływów podatkowych, dla których władztwo posiada Gmina Kobylanka, są 

dane wymiaru podatków i opłat lokalnych znajdujące się w zasobach organu 

podatkowego. Tak też ustalony został plan na rok 2017. Niewykonaną część prognozy 

dochodów zaś stanowią z jednej strony skutki postępowań odwoławczych właścicieli 

nieruchomości wobec Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej                             

i Kartograficznej w Stargardzie, w wyniku modernizacji ewidencji gruntów i budynków, 

obniżające należności Gminy już w trakcie lub pod koniec roku 2017, z drugiej zaś 

strony są to skutki zadeklarowanych przez Gminę Kobylanka jako właściciela 

nieruchomości, które jednak na mocy ustaw pozostają zwolnione z opodatkowania. 

 

2. Dochody dział 756-75616-0310 Podatek od nieruchomości od osób fizycznych – przyczyny 

niewykonania planu w kwocie 348.417,42 zł (wykonanie 83,75% planu). 

 

Odpowiedź jak w pkt 1. 

 

3. Kwota wzrostu dochodów z tytułu podatku od nieruchomości po modernizacji ewidencji 

gruntów i budynków w gminie. 

 

Ewidencja dochodów budżetu według wskazanej w powyższym pytaniu kwalifikacji jest 

niemożliwa w stosowanym w Urzędzie systemie finansowym, jak również niezgodna          

z przepisami rozporządzenia Ministra Finansów z dnia                    25 października 2010 

r. w sprawie zasad rachunkowości oraz planów kont dla organów podatkowych 

jednostek samorządu terytorialnego (Dz.U.2010.208.1375). Wobec powyższego pytanie 

jest niezasadne w kontekście rozpatrywania sprawozdania z wykonania budżetu. 

 

4. Jaka kwota wpłynęła do gminy w roku 2017 dotycząca podatku od nieruchomości po 

modernizacji ewidencji gruntów i budynków w gminie oraz kwota zaległości. 

 

Ewidencja dochodów budżetu według wskazanej w powyższym pytaniu kwalifikacji jest 

niemożliwa w stosowanym w Urzędzie systemie finansowym, jak również niezgodna          

z przepisami rozporządzenia Ministra Finansów z dnia                    25 października 2010 

r. w sprawie zasad rachunkowości oraz planów kont dla organów podatkowych 
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jednostek samorządu terytorialnego (Dz.U.2010.208.1375). Wobec powyższego pytanie 

jest niezasadne w kontekście rozpatrywania sprawozdania z wykonania budżetu. 

 

5. Dochody dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 90002 Gospodarka 

odpadami 0490 Wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez jednostki samorządu 

terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw – przyczyny niewykonania planu w kwocie 

271.128,42 zł (wykonanie 72,28% planu) – ile powinno wpłynąć opłat – kwota zaległości         

z tego tytułu. 

 

Saldo zaległości z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami należnej Gminie 

Kobylanka na koniec roku 2017 wynosiło 83.880,95 zł. Urząd nieustannie prowadzi 

czynności windykacyjne w tym zakresie. 

 

6. Wydatki dział 700-70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami – wyjaśnienie pozycji: 

remonty lokali kwota 21.400,38 które lokale i zakres, czynsze za wynajem lokali socjalnych 

kwota 30.000,00 zł (wzrost w porównaniu do roku 2016 – 18.334,82 zł) – ile rodzin, gdzie są 

wynajmowane lokale, powody wzrostu). 

 

W zakresie prac remontowych w lokalach komunalnych dokonano przystosowania 

lokalu mieszkalnego (remont łazienki, sanitariatów) zapewnionego rodzinie w Motańcu 

po katastrofie budowlanej, a także sfinansowano remont instalacji elektrycznej, celem 

zasilania ogrzewania elektrycznego dla lokalu przy ulicy Chrobrego w Kobylance,            

w którym zamieszkuje podopieczna GOPS, posiadająca tytuł prawny do lokalu 

socjalnego. 

 

Jeżeli chodzi o lokale socjalne, to w 2017 r. zapewniono miejsca zamieszkania dla 4 

rodzin, łącznie 11 osób w 4 mieszkaniach. 3 mieszkania wynajmowane są na potrzeby 

socjalne w Kobylance i 1 mieszkanie w Motańcu. Wzrost kwoty wydatków                         

w porównaniu z rokiem 2016 wynika ze wzrostu zadań w tym zakresie, ponieważ w roku 

2016 zapewniano podstawowe potrzeby bytowe 3 rodzinom, w tym 1 z nich jedynie przez 

część roku. 

 

7. Wydatki dział 750-75023 Urzędy gmin – wyjaśnienie pozycji: delegacje i ryczałty 

samochodowe kwota 20.688,20 – ile stanowiły delegacje a ile ryczałty samochodowe, 

pozostałe 18.965,48 zł – szczegółowy wykaz wydatków. 

 

Wydatki na ryczałty stanowiły z ogólnej kwoty 20.688,20 zł kwotę 13.201,70 zł.  

 

Pozostałe wydatki w zakresie kosztów bieżących Urzędu Gminy w Kobylance dotyczyły 

usług doradztwa podatkowego 9.475,50 zł, organizacji Złotych Godów 600,00 zł, zakupu 

środków ochrony indywidualnej (w tym odzieży ochronnej) 3.650,00 zł, świadczeń dla 

pracowników w zakresie limitowanego zwrotu kosztów okularów 1.027,16 zł, montażu 

kamery 200,00 zł, naprawy siedzeń 150,00 zł, koszty sanityzacji 233,70 zł, czynsz ekspres 

bar 88,56 zł, przesyłki 231,17 zł, a także pozostałych tytułów dotyczących kosztów 

towarzyszących związanych  z kosztami transportu materiałów, drobnych napraw 

739,00 zł, pozostałe stanowiły koszty umowy serwisowej stanowiska ds. ewidencji 

ludności i inne pomniejsze jak koszty pośrednie itp. 2.570,39 zł.  

 

8. Wydatki dział 750-75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego – wyjaśnienie 

pozycji: zakup materiałów i usług promocyjnych oraz kwiatów na uroczystości kwota 

39.429,88 zł szczegółowy wykaz wydatków, promocja przez sport kwota 136.000,00 zł 

wydatki poszczególnych klubów sportowych, czy gmina kontrolowała wydatki klubów, 

wyniki z kontroli. 
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W zakresie wydatków promocyjnych Gmina wydatkowała środki na następujące tytuły: 

zakup materiałów i poczęstunku na spotkania z sołtysami, Wieczorne Kolędowanie, 

spotkania i imprezy 1.683,00 zł, zakup kwiatów okolicznościowych w celach 

reprezentacyjnych 1.679,00 zł, zakup medali, statuetek, upominków  w konkursach            

i imprezach 4.439,78 zł, zakup kartek świątecznych 41,15 zł, artykuły promocyjne (pióra, 

długopisy, statuetki lipy) 9.449,71 zł, kalendarze gminne 4.885,03 zł, zakup książek na 

nagrody i upominki 1.626,83 zł, zakup zniczy szklanych 45,00 zł, koszty transportu do 

Boitzenburga 900,00 zł, usługi cateringowe 645,00 zł, koszty transportu delegacji 

gminnej na Zjazd Kobylanek 4.350,00 zł, dofinansowanie turnieju piłki nożnej 990,00 zł, 

usługi grawerskie 434,31 zł, obsługa delegacji Gminy Boitzenburg 560,00 zł, koszty 

projektu wpinek promocyjnych 826,00 zl, oprawa obrazu 88,01 zł, koszty zabezpieczenia 

realizacji programu „Było nie minęło” 320,00 zł, dofinansowanie wydawnictwa 

promocyjnego mecenat Gminy zespołu „Lebowski” 5.000,00 zł, pozostałe (koszty dowozu 

materiałów, opłaty, inne drobne usługi i materiały) 1.467,06 zł. 

 

W zakresie promocji Gminy Kobylanka przez sport, wydatkowano 136.000,00 zł, w tym 

usługi na kwotę 107.000,00 zł zlecono klubowi „Zjednoczeni” Kobylanka, natomiast 

usługi na kwotę 29.000,00 zł zlecono klubowi „Znicz” Niedźwiedź. Formę zleceń 

sformułowano na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. - Kodeks 

cywilny, w związku zapytanie dotyczące kontroli jednostek posiadających własna 

osobowość prawną i samodzielnie funkcjonujących  w obrocie prawnym i gospodarczym 

należy uznać za bezprzedmiotowe. 

 

 

9. Rozdział 80104 – Przedszkola – wydatki inwestycyjne 174.207,85 zł – dlaczego                   

Wydatki dział 801: 80101 – Szkoły podstawowe, wyjaśnienie pozycji 4610 Koszty 

postępowania sądowego i prokuratorskiego kwota 18.393,30 z jakiego powodu zostały 

poniesione wydatki. 

 

Na podstawie informacji jednostki budżetowej, przedmiotowe wydatki zostały 

poniesione w związku ze sporem pracowniczym przed sądem pracy, po  działaniach 

jednostki w zakresie wypowiedzenia stosunku pracy dla nieracjonalnie zatrudnionego,     

a wcześniej również niezgodnie z prawem zatrudnionego w 2010 r. pracownika. 

 

10. Z czego wynika wzrost kosztów w dziale 801 Oświata i wychowanie w porównaniu do roku 

2016 o kwotę 838.464,51 (tabela strona 51). 

 

W zakresie powyższym należy wskazać, iż przewidywanym powodem wzrostu kosztów 

oświatowych w samorządach w ogóle była reforma gimnazjalna, ze skutkiem od 

września ubiegłego roku. Spowodowało to na przykład wzrost kosztów wynagrodzeń         

i pochodnych w stosunku do roku 2016 w zakresie płac   i pochodnych o kwotę 

152.026,57 zł. Gmina poniosła również wyższe koszty dowożenia o niemal 55.832,14 zł. 

Jednakże najpoważniejszym powodem wzrostu wydatków w roku 2017 w stosunku do 

roku 2016 są koszty dotacji na uczniów    w przedszkolach (w wyniku zmian w ustawie     

o systemie oświaty  i zmiany sposobu naliczania dotacji, który spowodował wzrost 

kosztów). W tej pozycji Gmina wydatkowała o 511.712,42 zł więcej niż w roku 

poprzednim. Wzrastały również inwestycje w oświacie. 

 

11. Wydatki dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza 85495 Pozostała działalność – jaka 

kwota została przeznaczona na aktywizację działalności grupy paramilitarnej młodzieży i na 

czym ta aktywizacja polegała. 

 

W związku z powyższym wydatkowano kwotę łączną 6.239,38 zł                                          

z przeznaczeniem na uzupełnienie umundurowania, zakup sprzętu komunikacji 

krótkofalowej itp., kosztów transportu na zawody strzeleckie, przejazdu na manewry 
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Combat Alert. Członkowie grupy paramilitarnej Exagoni oprócz wspomnianej 

aktywności, uczestniczyli także w gminnych uroczystościach                                                 

o charakterze patriotycznym w trakcie całego roku. 

 

12. Wydatki dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 90095 Pozostała działalność 

– wyjaśnienie pozycji – pozostałe wydatki bieżące kwota 165.851,74 zł – szczegółowy wykaz 

wydatków. 

 

Wymienione wydatki obejmują ogół wydatków na utrzymanie majątku komunalnego      

w Gminie Kobylanka, tj.: dodatkowych kosztów utrzymania projektu internetowego       

w części finansowanej ze środków krajowych 18.128,15 zł, likwidacji dzikich wysypisk 

śmieci 724,00 zł, opłat środowiskowych 1.805,34 zł, likwidacji źródeł azbestu 2.653,56 zł, 

uzgodnień w zakresie przebudowy alei spacerowej 1.190,00 zł, kosztów dzierżaw i opłat 

za zarządzanie nieruchomościami komunalnymi 10.506,95 zł, edukacji ekologicznej 

1.352,23 zł, ogłoszeń prasowych 486,00 zł, aktualizacji GPOŚ 4.920,00 zł oraz kosztów 

gospodarki komunalnej (terenów komunalnych oraz atesty dna, odkomarzanie, profil 

wody, próbki wody, wywóz śmieci, montaż i demontaż pomostów, prace porządkowe, 

oznakowanie, tablice, najem kontenerów) 124.085,51 zł. 

 

13. Wydatki dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 92195 Pozostała działalność – 

wydatki na animację i współorganizację szeregu wydarzeń o charakterze integracyjnym            

i kulturalnym – kwota i szczegółowy wykaz wydatków. 

 

W rozdziale 92195 – Pozostała działalność (w kulturze i ochronie dziedzictwa 

narodowego) dokonywano w 2017 r. wydatków na: zakup pamiątek i materiałów, w tym 

na jubileusze, Dni Strażaka itp. 1.794,43 zł, organizację Dnia Niepodległości 1.101,00 zł, 

organizacja poczęstunku dla uczestników pieszej pielgrzymki na Jasną Górę 1.289,63 zł, 

organizację wyjazdu do Ogrodu Dendrologicznego w Przelewicach dla mieszkańców 

Kobylanki 1.400,00 zł, organizacja pleneru malarskiego nad Miedwiem i wystawy 

poplenerowej 22.011,85 zł, organizacja wyjazdu mieszkańców Jęczydołu do Berlina 

2.000,00 zł, koszty koncert pieśni ludowych „Vies Bonum” 1.880,00 zł, warsztaty 

kulinarne    w Kobylance 3.369,76 zł, zakup książek 189,18 zł, dofinansowanie 

organizacji wieczoru wigilijnego środowisk kombatanckich 900,00 zł, dofinansowanie 

projektu „Bielkowiaków portret własny” 3.900,00 zł. 

 

14. Wydatki dział 926 Kultura fizyczna 92695 Pozostała działalność – wydatki na animację             

i współorganizację szeregu wydarzeń o charakterze rekreacyjnym   i sportowym kwota 

69.666,00 – szczegółowy wykaz wydatków. 

 

Na wydatki w rozdziale 92695 – Pozostała działalność (w Kulturze fizycznej) składają się 

koszty współorganizowania imprez o charakterze sportowym, które  w ubiegłym roku 

były organizowane na terenie Gminy Kobylanka: zawody wędkarskie 393,05 zł, II 

Maraton dokoła jeziora Miedwie 928,40 zł, Bieg Niepodległości 5.585,32 zł, Regaty O 

Błękitną Wstęgę Jeziora Miedwie 4.000,00 zł, Zgrupowanie survivalowe 9.000,00 zł, Rajd 

Kwitnącego Rzepaku 1.682,64 zł. Dokonano również zakupów w związku                           

z przewidywanymi imprezami  w przyszłości i w związku z tym wydatkowano kwotę 

1.013,93 zł na gadżety sportowe, z przeznaczeniem na nagrody w konkursach                     

i zawodach.   Natomiast  w ramach zadań sklasyfikowanych w tym rozdziale 

sfinansowano również remont szatni i murawy boiska w Niedźwiedziu, w związku z tym 

wydatkowano 44.904,10 zł. Koszty wywozu odpadów, dostaw mediów i przeglądów 

obiektu       w Niedźwiedziu wyniosły 2.158,56 zł. 

 

15. Wydatki poniesione w związku z przejęciem i utrzymaniem terenów po OSiR. 
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Ewidencja wydatków budżetu według wskazanej w powyższym pytaniu kwalifikacji, jest 

niemożliwa w stosowanym w Urzędzie systemie finansowym, jak również nie jest 

wymagana przepisami rozporządzenia Ministra Finansów z dnia 13 września 2017 r.       

w sprawie rachunkowości oraz planów kont dla budżetu państwa, budżetów jednostek 

samorządu terytorialnego, jednostek budżetowych, samorządowych zakładów 

budżetowych, państwowych funduszy celowych oraz państwowych jednostek 

budżetowych mających siedzibę poza granicami Rzeczypospolitej Polskiej 

(Dz.U.2017.1911). Nadmienić również trzeba, iż w roku 2017 wydatki we wskazanym 

zakresie ponoszone były w głównej mierze przez Centrum Kultury i Rekreacji                 

w Kobylance. 

 

 

16. Wydatki na gazetę „Czas Kobylanki” z podziałem na wynagrodzenia osób i pozostałe wydatki 

związane z jej wydawaniem za cały 2017 rok (gmina, CKiR, Biblioteka)  

 

Na podstawie obowiązujących przepisów i zasad prowadzenia rachunkowości instytucji 

kultury oraz złożonych przez te instytucje w Gminie Kobylanka okresowych sprawozdań 

z wykonania planów finansowych (w układzie przychody/koszty), przedmiotowe zadanie 

obejmowało koszty: 

• w Centrum Kultury i Rekreacji w Kobylance w kwocie 12.774,78 zł, 

• w Gminnej Bibliotece Publicznej w Kobylance w kwocie 13.970,06 zł.  

Gmina Kobylanka na wymienione zadanie przekazywała dotację podmiotową rozliczana 

w sposób ogólny. 

 

Na salę posiedzeń przybył radny Ł. Biernacik. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 14. 

Skarbnik przedstawił sprawozdanie finansowe, które stanowi - zał. nr 11: 

Zgodnie z art. 270 ustawy o finansach publicznych Wójt Gminy Kobylanka złożył sprawozdanie 

finansowe za rok 2017 do Rady Gminy i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Termin złożenia tego 

dokumentu mija 31 maja, jednak dokonał tego w dniu 30 kwietnia br.  

Sprawozdanie finansowe sporządzone zostało zgodnie z przepisami rozporządzenia Ministra Finansów 

z dnia 5 lipca 2010 r. w sprawie szczególnych zasad rachunkowości oraz planów kont dla budżetu 

państwa, budżetów jednostek samorządu terytorialnego. 

Sprawozdanie finansowe Gminy składa się z bilansu budżetu, łącznego bilansu jednostek 

budżetowych (szkoły, GOPS), łącznego zestawienia zmian w funduszu jednostek oraz łącznego 

rachunku zysków i strat. 

Bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego na dzień 31.12.2017 r.: 

Suma bilansowa 90.585.719,78 zł. Po stronie aktywnej wykazano Aktywa trwałe w wartościach netto, 

czyli wartość początkową składników majątku pomniejszoną o umorzenie z tytułu zużycia – 

83.921.411,60 zł, a na kwotę tę składają się wartości środków trwałych , w tym gruntów, budynków, 

lokali i obiektów, maszyn i urządzeń, środków transportu, innych środków trwałych, inwestycji w 

budowie, należności długoterminowych (należności z tytułu zajęcia pasa drogowego, należności z 

tytułu opłat za przekształcenie prawa wieczystego użytkowania w prawo własności), wartość 

udziałów. Aktywa obrotowe w wysokości 6.664.308,18 zł to należności krótkoterminowe (rozliczenia 

ZUS, należności z tytułu dochodów Gminy), środki pieniężne na rachunkach bankowych, rozliczenia 

międzyokresowe (z tytułu opłat za zajęcie pasa drogowego). Po stronie pasywnej bilansu wykazano 

wartość funduszu 85.996.690,24 zł, na który składają się fundusz jednostki przeniesiony z zestawienia 

zmian w funduszu i wynik finansowy z rachunku zysków i strat. Kolejną pozycją są zobowiązania i 

rezerwy na zobowiązania 2.200.594,27 zł: zobowiązania długoterminowe (z tytułu umów partycypacji 

(wykup sieci), zobowiązania wieloletnie, z tytułu opłat za zajęcie pasa drogowego), zobowiązania 
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krótkoterminowe, zobowiązania z tytułu dostaw i usług, wobec budżetów, wobec ZUS, z tytułu 

wynagrodzeń – tzw. trzynastki i pozostałe oraz sumy depozytowe. Kolejna pozycją pasywów są środki 

Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych 139.259,15 zł oraz rozliczenia międzyokresowe 

2.249.176,12 zł (pas drogowy, umieszczenie urządzeń w pasie). 

Rachunek zysków i strat za rok 2017 w wariancie porównawczym, stanowi zestawienie przychodów    

w kwocie 25.153.032,69 zł, pochodzących z dochodów realizowanych przez Urząd i jednostki 

budżetowe. Koszty w wysokości 22.244.212,38 zł ujęte zostały według rodzajów. Pozostałe 

przychody operacyjne wyniosły 772.566,87 zł (sprzedaż gruntów, wpływy z rozliczeń lat ubiegłych, 

rozliczenia ZUS). Pozostałe koszty operacyjne wyniosły 118.118,98 zł (umorzenia, przedawnienia). 

Przychody finansowe wyniosły 277.596,61 zł (lokaty, odsetki funduszu alimentacyjnego, wpływy ze 

sprzedaży udziałów w FPS). Koszty finansowe wyniosły 397.679,21 zł (odsetki kredytowe, umorzenia 

odsetek funduszu alimentacyjnego). Zysk na działalności wyniósł na koniec 2017 r. 3.443.185,60 zł. 

Zestawienie zmian w funduszu jednostki 

Zestawienie zmian w funduszu jednostki również jest dokumentem łącznym. Przedstawia w jaki 

sposób poszczególne wyniki w odniesieniu na fundusz wpływają na jego wartość (Gminy). Wartość 

funduszu na początku 2017 r. wynosiła 95.959.555,86 zł. Łączne zwiększenia funduszu wyniosły 

29.575.175,57 zł, a składają się na nie: wydatki, środki na inwestycje, otrzymane środki trwałe i inne 

(przyjęte nieruchomości). Łączne zmniejszenia funduszu wyniosły 42.981.226,79 zł, w tym: strata        

z roku ubiegłego, dochody, dotacje, sprzedaż majątku, inne. Fundusz na koniec okresu wyniósł 

82.553.504,64 zł. 

Bilans budżetu 

Bilans budżetu za rok 2017 z sumą bilansową w kwocie 2.779.102,82 zł. W aktywach wykazano 

środki pieniężne w wysokości 2.589.151,30 zł oraz należności w kwocie 182.605,24 zł (udziały w PIT 

i CIT, dochody realizowane przez urzędy skarbowe). W pasywach wykazano zobowiązania w kwocie 

12.750.429,00 zł, z tego finansowe 12.521.064,70 zł (kredyty, pożyczki, obligacje), wobec budżetów 

(rozliczenia z urzędami skarbowymi) 173.992,58 zł, pozostałe 55.371,72 zł (rozliczenia VAT nie do 

zapłaty). Poza tym składnikiem pasywów są aktywa netto w kwocie -10.333.084,66 zł, na które 

składają się: deficyt budżetu -1.925.882,05 zł, skumulowany wynik -10.053.840,43 zł. Tę stronę 

bilansu zamykają inne pasywa (m.in. subwencja na rok 2018, dopisane odsetki od zobowiązań 

budżetu) w kwocie 361.758,48 zł. 

Radny G. Kłos – dot. str. 5 – dotacje na inwestycje – została wykazana kwota 0,00 zł. 

Radna A. Grzyb – ok. 6.000.000,00 zł skąd i na jakie inwestycje środki poszły? 

Wójt poinformował, że takie są dochody, tak są sklasyfikowane. Są to wzrosty wynikające ze 

wskaźników. Są to inflacyjne lub polityki państwa. 

Radna A. Grzyb – w zakresie promocji gminy – z dotacji na kluby sportowe. Była inf. p. skarbnika, że 

kontrola powinna być przeprowadzona. 

Skarbnik poinformował, że umowy są zawarte na promowanie gminy. Środki są rozliczane zgodnie      

z zapisami w umowie.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr CLI.289.2018 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 23 kwietnia 2018 r.  w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy  Kobylanka sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kobylanka 

za 2017 rok wraz z informacją o stanie mienia - zał. nr 12. 

http://m.in/
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Rada Gminy w obecności 14  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za – 8, przeciw - 6, 

wstrzymał się – 0 - uchwała nr  XLV/317/18 w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Kobylanka za 2017 rok oraz sprawozdania finansowego Gminy Kobylanka  za 2017 

rok – zał. nr  13/głosowanie imienne – zał. nr  14/. Uchwała została podjęta.  

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę 10 min. 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium  Wójtowi Gminy Kobylanka   z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2017 - projekt nr   48/18 – zał. 15: 

a. wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobylanka w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Kobylanka absolutorium z wykonania budżetu Gminy za 2017 

roku, 

b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Kobylanka. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. D. Szczęsny odczytał Uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Kobylanka z dnia 04.06.2018 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Kobylanka za 2017 rok - zał. nr 16 i Uchwałę Nr CCXXI.430.2018 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 7 czerwca 2018 r. w sprawie wydania opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobylanka w sprawie absolutorium – zał. nr 17. 

Radny G. Kłos – poinformował, że budżet nie jest zły, że budżet nie jest marzeniem radnego. Radny 

poinformował, że np. mieszkańcy Bielkowa chcą drogę, chodnik, remont świetlicy (m.in. piec, sufit). 

Radny poinformował, że nie jest dobrze, że nie ma dotacji. Żadna z głównych zadań np. SP 

Kobylanka, SP Kunowo nie zostało rozpoczęte. Przystanek przy os. Zielonym jest mniej ważny od 

szkoły czy alejka nad j. Miedwie.  

Radny D. Szczęsny – skierował pytanie do radnego – co zostało zrobione przez 2,5 roku ? oprócz 

zablokowania budżetu. 

Radny G. Kłos poinformował, że 1.300.000 zł dla Kobylanki było zablokowane. Radny 

poinformował, że wizja wójta nie jest spójna z wizją jaką radny wyraża. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zestawienie szkoła czy przystanek to złe porównanie. 

Radny G. Kłos poinformował, że jednym droga z kostki brukowej a drugim  destrukt. 

Radny K. Kleinowski poruszył sprawę dotyczącą straży  - brama w Kunowie, samochód w Kobylance 

itp.  

Radny D. Drohomirecki poinformował, że Gmina była wcześniej w katastrofalnej sytuacji. Radny 

poinformował, że od razu nie da się wszystkiego zrobić. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że to nie jest budżet wójta to jest też i radnych. 

Przewodniczący poinformował, że Gmina wykonuje o co mieszkańcy wnioskują. 

Radny G. Kłos poinformował, odnośnie szkoły w Kobylance (wójt mówi, że to destrukcja), że była 

zgłaszana  sprawa wystąpienia do Zarządu Dróg Wojewódzkich  w sprawie wykonania inwestycji  

Kobylanka – Bielkowo. Dzisiaj leżą środki na wóz, którego się nie kupuje. 

Radna Cz. Grabowska poinformowała w odniesieniu do budżetu. My mieszkańcy wszyscy to 

spłacamy np. dot. drogi, która jest do poprawy.  
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Radny D. Szczęsny poinformował, że przez 2,5 roku była większość nie p. wójta. Było trzeba zrobić 

oczekiwania mieszkańców. Co zostało zrobione? 

Radny Ł. Biernacik zgłosił wniosek dotyczący zamknięcia dyskusji. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę 5 min. 

Radny J. Malinowski poinformował, że udało się zrobić taki budżet więc róbmy dobrą robotę dla 

Gminy. 

Salę obrad opuściła radna A. Grzyb i radna J. Kisielewska. Ilość radnych biorących udział w 

posiedzeniu – 12. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego Ł. Biernacika dotyczący 

zamknięcia dyskusji, który został przegłosowany w następujący sposób:za-10, przeciw-1, wstrzymał 

się-1 w obecności 12 radnych obecnych podczas głosowania. 

Wniosek został przyjęty. 

Na salę posiedzeń przybyła radna A. Grzyb i radna J. Kisielewska. Ilość radnych biorących udział         

w posiedzeniu – 14. 

Rada Gminy w obecności 14  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za – 8, przeciw - 6, 

wstrzymał się – 0 - uchwała nr  XLV/318/18 w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Kobylanka z tytułu wykonania budżetu za rok 2017 – zał. nr  18/głosowanie imienne – zał. nr  19/. 

Uchwała została podjęta. 

Wójt –odniósł się do radnego G. Kłosa odnośnie kłamstw wysyłanych w przestrzeń publiczną dot. 

mieszkańców Bielkowa. Wszystkie działania dot. Bielkowa zostały zakończone.  Odnośnie: szkoły      

w Kobylance – wójt poinformował, że to Pan był destruktorem, sprawa dot. straży – była informacja 

miesiąc temu od szefa straży, że samochodu nie będziemy kupowali.  

Wójt odniósł się do wieloletniego doświadczenia  pełnienia funkcji przez radnego K. Kleinowskiego. 

Radny G. Kłos – odniósł się do wypowiedzi p. wójta informując, że  nic nie zostało zrobione dla 

Bielkowa, np. został wykonany polbruk  z funduszu sołeckiego,  sprawa SKR została załatwiona przez 

p. sołtys. Radny poprosił o informację kiedy wpłynęła dotacja z WIRu? 

Skarbnik poinformował, informacja jest zawarta w sprawozdaniu, proszę czytać. 

Ad. 5  

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Kobylanka,     

w tym: informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Sprawozdanie wójta - zał. nr  20. 

Wójt przedstawił informację o realizacji podjętych uchwał - zał. nr zał. 21. 

Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Skarbnik przedstawił sytuację finansową:  

„Stan środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu ok.2.200 tys.zł.  

Zobowiązania Urzędu regulowane są na bieżąco.  

Zwiększenia budżetu od ostatniej sesji: 



13 
 

1.      Zarządzeniem 61/2018 w dniu 24 maja , zwiększono budżet o kwotę 482,50 zł, tytułem dotacji na 

zadania w zakresie spraw obywatelskich. 

2.      Zarządzeniem 65/2018 w dniu 8 czerwca, zwiększono budżet o kwotę 1.228,61 zł tytułem dotacji na 

uzupełnienie zwrotu akcyzy producentom rolnym”. 

 

Ad. 6 

Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył podziękowania: za zmianę terminu czerwcowej sesji z 28.06 na 

dzień dzisiejszy oraz za organizację uroczystości w dniu 9.06.2018 r.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady do wiadomości wpłynął wniosek 

dotyczący sprzeciwu naprawy drogi między Szkołą Podstawową a Urzędem Gminy materiałem 

pochodzącym z remontu torowisk tzw. tłuczeń. 

Wójt poinformował, że nie kontynuowane są prace na drogach. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Gmina materiał nie zakupiła. Gmina zleciła 

wykonanie remontu wraz z materiałem. Wykonawca złożył stosowne oświadczenie. 

Przewodniczący odczytał informację publiczną dot. skargi dwóch radnych.  

Przewodniczący poprosił radnych, aby włączyli się do prac nad budżetem. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę 5 min. 

Salę posiedzeń opuścił radny A. Adamczyk. Ilość radnych obecnych na sali posiedzeń – 13. 

 

Ad. 7 

Interpelacje i zapytania. 

Radny K. Kleinowski – złożył zapytanie w imieniu rolników z Kunowa  dotyczy  suszy.  

- dot. osiedla Kryształowego - czy przyjęte zostały drogi i oświetlenie? 

-  dot. zakupu gruntów od p. Tomonia – czy zostały wybudowane domy i   wodociąg 

Radny D. Dąbkowski – jeżeli się mieszkańcy budują na wodociągu czy będzie dalej modernizacja 

gruntów? 

Radny Z. Drohomirecki – Urząd Marszałkowski przygotowuje się do programu antysmogowego – czy 

gmina będzie brała udział w programie? 

- droga od Niedźwiedzia do drogi nr 10 jest w szlaku cysterskim- będzie naprawiana? 

- była przyobiecana tablica informacyjna – kiedy to będzie wykonane? 

- w dniach 25 i 26.07.2018 r. odbędą się Dni Niedźwiedzia połączone z 50 leciem Klubu Sportowego 

ZNICZ Niedźwiedź.  Radny poprosił o włączenie się sołectw w uroczystość. 

Radna Cz. Grabowska – mieszkanka z Reptowa poinformowała, że otrzymała pismo o eksmisji – 

kiedy może otrzymać mieszkanie? 

Radny G. Kłos – dotyczy dziur w drodze na zakręcie Bielkowo i przy os. Zalesie.  

- dotyczy parkingu przy poczcie  - do tej pory nikt nic nie zrobił. 

Radny Ł. Biernacik – dotyczy powywracanych elementów na placu zabaw, które zostały 

zabezpieczone taśmą i prętami – takiego zabezpieczenia nie powinno być. 
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Radna A. Grzyb – czy był rozważany remont elewacji na budynku Ośrodka Zdrowia w Kobylance? 

Radna J. Malinowski – zgodnie z nowymi przepisami z 2017 r. miejsca parkingowe dla osób 

niepełnosprawnych powinny być wyznaczone kolorem niebieskim. Więc przy urzędzie trzeba to 

dokonać. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok – projekt        nr 49/18. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały - zał. 22  wraz z autopoprawką - zał. nr 23 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 49/18: 

„Dokonuje się zmiany planu dochodów budżetu Gminy Kobylanka na rok 2018, w związku                    

z wykonaniem bieżącym po stronie wpływów, z następującym uzasadnieniem: 

Dział Rozdz. § 

Dochody 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

801 80101 6260 59 376,40   

Premia termomodernizacyjna z 

Funduszu Termomodernizacji i 

Remontów na realizację 

przedsięwzięcia w SP 

Reptowo. 

Dokonuje się również korekty limitów wydatkowych w 2018 r., według następującego zestawienia: 

Dział Rozdz. § 

 Wydatki  

Uzasadnienie 

 Zwiększenie   Zmniejszenie  

600 60016 6050 160 000,00  
Przebudowa drogi gminnej 

Cisewo - Wielichówko. 

700 70005 6050  380 000,00 

Zakup i modernizacja budynku 

na potrzeby socjalne w 

Reptowie. 

700 70005 6050 73 270,00  

Budowa mieszkania 

socjalnego w Reptowie na 

działce 221/4. 

801 80101 6060  40 000,00 

Rozbudowa budynku Szkoły 

Podstawowej w Kobylance, 

wyposażenie. 
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801 80101 6050  2 711 766,00 
Rozbudowa budynku Szkoły 

Podstawowej w Kobylance. 

900 90001 6050 50 000,00  

Budowa wodociągu 

Niedźwiedź - Gajęcki Ług 

(dokumentacja techniczna). 

900 90001 6050 100 000,00  

Budowa kanalizacji sanitarnej 

w Reptowie (dokumentacja 

techniczna). 

900 90001 6050 100 000,00  

Budowa kanalizacji sanitarnej 

w Niedźwiedziu 

(dokumentacja techniczna). 

926 92601 6050 242 600,00  

Budowa boiska 

wielofunkcyjnego w 

Jęczydole. 

926 92601 6050 52 196,00  

Budowa boiska 

wielofunkcyjnego w 

Bielkowie. 

Zmiany limitów wydatkowych dotyczą nowych lub już podjętych zadań inwestycyjnych. 

Nowym zadaniem jest „Przebudowa drogi gminnej Cisewo – Wielichówko”. 

Z kolei z uwagi na wycofanie się kontrahenta z oferty sprzedaży nieruchomości na cele socjalne, 

dokonuje się zmniejszenia wydatków na ten cel. Jednocześnie powraca się do pierwotnej koncepcji 

wykonania budownictwa socjalnego w Reptowie w całości w 2018 r. 

W wyniku przewidywanego rozstrzygnięcia postępowania przetargowego na rozbudowę budynku SP 

Kobylanka, planowanego na lata 2018-2019, dokonuje się stosownych korekt budżetu w roku 2018. 

Łączny plan na to zdanie w latach 2018-2019, wraz z podstawowym wyposażeniem nowych 

pomieszczeń, wyniesie maksymalnie 4.860.000,00 zł. 

Również w wyniku przewidywanych rozstrzygnięć postępowań przetargowych na budowę boisk 

wielofunkcyjnych, niezbędne są zwiększenia limitów na oba zadania w Jęczydole i Bielkowie. 

Dokonuje się również zwiększeń wydatków z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji 

technicznych w roku 2018 na zadania planowane w WPF w latach kolejnych (rozdział 90001). 

W wyniku uzyskania premii termo modernizacyjnej spłacono część kredytu na zadanie w SP 

Reptowo, stąd należy powiększyć limit rozchodów budżetu w roku 2018 o kwotę 59.376,40 zł. 

Powyższe zmiany w wydatkach spowodują zmniejszenie wymaganego finansowania budżetu,             

a  w konsekwencji deficyt budżetu zmniejszy się o kwotę 2.413.076,40 zł i po zmianach będzie 

wynosił 7.502.132,90 zł.” 

Uzasadnienie do autopoprawki do projektu uchwały nr 49/18: 
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„Przedłożona autopoprawka nie dotyczy zawartości zmian budżetu, natomiast korekcie ulegają 

pozycje dotyczące kwot przed zmianą (budżet uległ zmianie w okresie między złożeniem projektu a 

sesją Rady) w zakresie dochodów bieżących oraz w grupie wydatków bieżących, związanych                

z realizacją statutowych zadań jednostek budżetowych i w podsumowaniach wydatków.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny J. Malinowski – poinformował, aby poczekać z zabraniem środków po wybraniu wykonawcy. 

Wtedy będzie wiadomo na czym stoimy.  Do września będziemy wiedzieli jaki będzie harmonogram. 

Dotyczy kwoty 40 000 zł aby nie zmniejszać.  Dotyczy 2018-2019 – radny poinformował, że to jest 

błąd. 

Wójt poinformował, że to wynika z analiz i kosztorysów inwestorskich. Zamrażanie środków to jest 

szkoda w przestrzeni publicznej. Środki powinny iść w obrót. Sesji nie będzie. Kolejna sesja będzie 

we wrześniu. To jest oparte na analizach. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę 5 min. 

Radny G. Kłos poinformował, że sesję można zwołać nawet w m-u lipcu. Dzisiaj zabierać jest jeszcze 

za wcześnie.  

Radna A. Grzyb poinformowała, że wczoraj proponowała, aby zabezpieczyć środki. We wrześniu 

możemy zrobić zmiany. Wszystko się będzie opierało o harmonogram. Zmniejszenie ze szkoły a na 

nowe inwestycje to nie jest dobrze postrzegane przez rodziców. Chcemy, aby jak umowa będzie 

podpisana, aby były środki zabezpieczone.  

Radny D. Szczęsny poinformował, że nie będzie chyba problemu, aby zwołać sesję.  

Wójt poinformował, że prace są zgodne z trybem postepowania. Wynika to z technologii pracy 

budowy. Respektując, aby dzieci się uczyły w szkole. Dokonano analizę – do 20.08 nie zrobimy 

więcej niż 1 000 000 zł. Proszę, aby nie blokować środków, aby 1 000 000 zł dać do przerobu na inne 

inwestycje. Jeżeli okaże się, że możemy połączyć budynki to będzie trzeba dzieci wywozić. To zostało 

przemyślane. Proszę uruchomić środki na inne inwestycje np. wodociąg. 

Radny K. Kleinowski poinformował, że wykonawca nie podpisze umowy, bo jest 1 000 000 zł. 

Wójt poinformował, że jest 4 800 000 zł a nie 1 000 000 zł. 

Radna A. Grzyb poinformowała, że w dokumentacji nie ma etapowania prac. 

Radny G. Kłos – dlaczego nie możemy zrobić w pełni normalnie. Proszę pokazać dokumenty. Była 

informacja, że już podpisana umowa a w poniedziałek ogłoszono kolejny przetarg. 

Wójt poinformował, że firma dała o 500 000 zł mniej, a teraz wszystkie firmy dały 4 800 000 zł. 

Szkołę  należy zrobić za środki godziwe dla wykonawcy. 

Radny D. Szczęsny – z czego wynika obawa? 

Radny G. Kłos – miała być we wrześniu przecięta wstęga a jest inaczej. 

Radna A. Grzyb poinformowała, że była informacja  na sesji poprzedniej, że 500 000 zł mniej a teraz 

jest 500 000 zł więcej. Kwoty są ok. 4 88 000 zł z trzech firm. 

Wójt – poinformował, że chcemy, aby wykonawca zrobił za godziwe środki. Materiał drożeje to 

wiemy. 

Radny Z. Drohomirecki poinformował, że nas umowa wiąże z wykonawcą. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ocenia się efekt a nie sposób działania.  

Skarbnik poinformował w odniesieniu do wniosku zgłoszonego na KRGiF – zgodnie z przepisami 

zwiększenie i zmniejszenie środków to jest kompetencja wójta. 

Radna A. Grzyb poinformowała, że uważa, że wójt zrobi wszystko zgodnie. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za – 7, przeciw - 0, 

wstrzymał się – 6 - uchwała nr  XLV/319/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 

rok – zał. nr  24/głosowanie imienne – zał. nr  25/. Uchwała została podjęta wraz  z autopoprawką.  

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 

2018-2028 - projekt nr 50/18. 
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Skarbnik uzasadnił projekt uchwały - zał. 26  wraz z autopoprawką - zał. nr 27 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 50/18: 

„Przedkłada się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Kobylanka na lata 2018-2028,                      

w związku ze zmianami limitów na zadania inwestycyjne oraz zwiększeniem wyniku i zmianami 

przychodów i rozchodów.” 

Uzasadnienie do autopoprawki do projektu uchwały nr 50/18: 

„Zmiana załącznika nr 1 wynika ze zmian stanu początkowego budżetu, wprowadzonych między 

sporządzeniem projektów uchwał a dniem podjęcia uchwał.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za – 8, przeciw - 0, 

wstrzymał się – 5 - uchwała nr  XLV/320/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobylanka na lata 2018-2028 – zał. nr  28/głosowanie imienne – zał. nr  29/. Uchwała została 

podjęta wraz  z autopoprawką.  

Ad. 10  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw         – projekt 

nr 51/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały - zał. nr 30: 

„Zgodnie z art. 18, ust. 2, pkt 9a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do wyłącznej 

właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, 

przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub 

na czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. Uchwała rady gminy jest 

wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony 

zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

Do Wójta Gminy Kobylanka wpłynęły wnioski dotychczasowych dzierżawców,                 

nieruchomości wymienionych w załączniku do niniejszej uchwały o przedłużenie dzierżawy na okres 

następny. Wnioskodawcy są dzierżawcami ww. nieruchomości  od wielu lat. Przedmiotowe działki 

przeznaczone są do wykorzystania rolniczego. Przedłużenie umów umożliwi dzierżawcom 

korzystanie z terenu zgodnie z dotychczasowym zagospodarowaniem a gminie zapewni możliwość 

dodatkowego dochodu. 

W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie proponowanej uchwały.”  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
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Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała    nr  XLV/321/18        

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw   – zał. nr  31/głosowanie imienne     

– zał. nr  32/. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów – projekt       nr 52/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały - zał. nr 33: 

„Zgodnie z art. 18, ust. 2, pkt 9a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do wyłącznej 

właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, 

przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub 

na czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. Uchwała rady gminy jest 

wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony 

zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

W myśl art.37 ust.4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami  

zawarcie umów dzierżawy gruntów stanowiących zasób gminy na czas dłuższy niż 3 lata następuje      

w drodze przetargu, przy czym rada gminy może wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia tych umów. 

Do Wójta Gminy Kobylanka wpłynęły wnioski dotychczasowych dzierżawców,                 

wymienionych w załączniku do niniejszej uchwały o przedłużenie dzierżawy na okres następny. 

Wnioskodawcy są dzierżawcami wymienionych w uchwale nieruchomości  od wielu lat. 

Przedmiotowe działki przeznaczone są do wykorzystania rolniczego. Przedłużenie umów umożliwi 

dzierżawcom korzystanie z terenu zgodnie z dotychczasowym zagospodarowaniem a gminie zapewni 

możliwość dodatkowego dochodu. 

W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie proponowanej uchwały.”  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała   nr  XLV/322/18         

w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów – zał. nr  34/głosowanie imienne – zał. nr  35/. 

Uchwała została podjęta.  
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kobylanka – projekt 

nr 53/18.     

Wójt uzasadnił projekt uchwały - zał. nr 36: 

„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym zbycie  

każdej nieruchomości  Gminy Kobylanka - do czasu określenia przez Radę Gminy zasad zbycia -  

wymaga zgody Rady Gminy.  

Zgodnie z art.37 ust.2 pkt 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r.  ustawy z dnia   21 sierpnia 1997 

roku o gospodarce nieruchomościami, nieruchomość jest zbywana w drodze bezprzetargowej, jeżeli 

przedmiotem zbycia jest nieruchomość lub jej części, jeśli mogą poprawić warunki zagospodarowania 

nieruchomości przyległej, stanowiącej własność lub oddanej w użytkowanie wieczyste osobie, która 

zamierza tę nieruchomość lub jej część nabyć, jeżeli nie mogą być zagospodarowane jako odrębne 

nieruchomości. 

Właściciel nieruchomości oznaczonych geodezyjnie nr: 156/1, 156/3 157/5 w obrębie Reptowo 

zwrócił się z wnioskiem o nabycie na jego rzecz w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowych o numerach geodezyjnych 156/5 i 157/7   w obrębie Reptowo.  

Działki nr 156/5 i 157/7, o łącznej powierzchni 663 m2, bezpośrednio przylegają do 

nieruchomości  oznaczonych w ewidencji gruntów nr: 156/3 i 157/5 stanowiących własność 

wnioskodawcy. Do ww. działek przylegają dodatkowo nieruchomości stanowiące własność Gminy 

Kobylanka (nr: 155/2, 156/6, 157/8).  Nabycie działek nr 156/5    i 157/7 na własność pozwoli na 

poprawienie warunków zagospodarowania działek nr: 156/1, 156/3 objętych wspólną księgą wieczystą 

oraz działki 157/5.  

Przedmiotowe nieruchomość nie mogą być zagospodarowana jako odrębne nieruchomości ze 

względu na ich kształt i brak dostępu do drogi. 

W związku z powyższym podjęcie proponowanej uchwały jest zasadne.” 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za-11, przeciw-0, 

wstrzymał się-2 - uchwała  nr  XLV/323/18 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Kobylanka – zał. nr  37/głosowanie imienne – zał. nr  38/. Uchwała została podjęta.                 
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kobylanka  oraz 

udzielenia bonifikaty – projekt nr 54/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały - zał. nr 39: 

„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym zbycie  

każdej nieruchomości  Gminy Kobylanka - do czasu określenia przez Radę Gminy zasad zbycia -  

wymaga zgody Rady Gminy.  

Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Antoniego w Kobylance 

wystąpił z wnioskiem o sprzedaż w drodze bezprzetargowej działki nr 296/2        w obrębie Bielkowo 

z przeznaczeniem na cele sakralne tj. wybudowanie ołtarza polowego. Jednocześnie zawnioskował       

o udzielenie bonifikaty w wysokości 99,9 %  od ustalonej ceny sprzedaży.  

Podstawą prawną do zbycia działki nr 162 w drodze bezprzetargowej na rzecz wnioskodawcy 

stanowią przepisy  art.37 ust.2 pkt 10 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r.  ustawy z dnia  21 sierpnia 

1997 roku o gospodarce nieruchomościami. 

Zgodnie z art. 68 ust.1 pkt 6  cytowanej  ustawy, właściwy organ może udzielić bonifikaty od 

ceny sprzedaży, jeżeli nieruchomość jest sprzedawana kościołom i związkom wyznaniowym, 

mającym uregulowane stosunki z państwem, na cele sakralne.   

Nieruchomość oznaczona geodezyjnie działką nr 296/2 o powierzchni 935 m2  w obrębie 

Bielkowo łączy się z działką nr 296/1, na której znajduje się kościół  tworząc jedność funkcjonalną, 

ogrodzoną kamiennym murem.   

Wartość ww. nieruchomości została ustalona na postawie operatu szacunkowego sporządzonego 

przez rzeczoznawcę majątkowego i wynosi 15.900,00 zł. 

Biorąc powyższe pod uwagę przygotowano projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.” 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę  nr  XLV/324/18 w sprawie  

zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kobylanka  oraz udzielenia bonifikaty – zał.          

nr  40/głosowanie imienne – zał. nr  41/. Uchwała została podjęta.                 
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom pełniącym 

stanowiska kierownicze oraz przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji tych zajęć w szkole, dla 

której organem prowadzącym jest Gmina Kobylanka i określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych przez 

nauczycieli szkoły niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela – projekt nr 55/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały - zał. nr 42: 

„Ustawa z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela (t.j. Dz. U. z 2017 r. poz. 1189 i 2203) 

w art. 42 ust. 7 pkt 2 i 3 zobowiązuje organ prowadzący szkołę do określenia:  

- zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dla dyrektorów, wicedyrektorów oraz nauczycieli pełniących inne stanowiska kierownicze, 

- tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli szkół nie wymienionych                 

w art. 42 ust. 3 ww. ustawy oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych, 

Przedłożony projekt uchwały, zastępuje uchwałę Nr XXIII/154/08 Rady Gminy Kobylanka              

z dnia 11 września 2008 roku w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek, zwalniania od tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach oraz określania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów              

i doradców zawodowych oraz dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 

określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 

W zakresie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla nauczycieli, o których mowa                     

w art. 42 ust. 6 ustawy — Karta Nauczyciela, projekt powtarza zapisy ww. uchwały. 

W zakresie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, zapisy 

uchwały należało dostosować do nowelizowanej, na podstawie art. 76 pkt. 22 lit. a i d ustawy z dnia 

27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych (Dz. U. z 2017 r. poz. 2203),                       

Karty Nauczyciela . 

Zgodnie z treścią przytoczonego przepisu od dnia 1 września 2018 roku tygodniowy 

obowiązkowy wymiar godzin zajęć nauczyciela zatrudnionego na stanowisku pedagoga, psychologa, 

logopedy, terapeuty pedagogicznego, doradcy zawodowego nie może przekraczać 22 godzin,                        

a w dotychczas obowiązującej uchwale np. dla nauczyciela doradcy zawodowego, tygodniowy 

obowiązkowy wymiar zajęć wynosi 30 godzin. 

 W związku z powyższym wnoszę o podjęcie uchwały.” 

Wójt poinformował, że niniejszy projekt uchwały został zaopiniowany  przez organizacje, w tym 

jedna została przedstawiona opinia negatywna. 
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Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę  nr  XLV/325/18 w sprawie  

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom pełniącym stanowiska kierownicze 

oraz przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji tych zajęć w szkole, dla której organem 

prowadzącym jest Gmina Kobylanka i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych przez nauczycieli szkoły 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela – zał. nr  43/głosowanie imienne – zał. nr  44/. 

Uchwała została podjęta.                 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały - zmieniająca uchwałę w sprawie przygotowania projektu „Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków” na terenie Gminy Kobylanka – projekt  nr 56/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały - zał. nr 45: 

„Uchwałę podejmuję się w związku z wystąpieniem omyłki pisarskiej. Przez omyłkę  

w §2 uchwały Nr XLIII/310/18 Rady Gminy Kobylanka z dnia 24 maja 2018 r. w sprawie 

przygotowania projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków”  

na terenie Gminy Kobylanka wpisano, że projekt przekazuje się do zaopiniowania Dyrektorowi 

Regionalnego Zarządu Gospodarki  Wodnej w Warszawie, zamiast  

w Szczecinie.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę  nr  XLV/326/18  - zmieniająca 

uchwałę w sprawie przygotowania projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków” na terenie Gminy Kobylanka  – zał. nr  46/głosowanie imienne – zał. nr  47/. Uchwała 

została podjęta.                 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Reptowo – projekt nr 

57/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały - zał. nr 48: 

„Z inicjatywą nadania  nazwy ulicy Orląt Lwowskich wystąpił do tut. urzędu – ks. Paweł Ostrowski, 

proboszcz Parafii pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Reptowie (do wniosku                    

w przedmiotowej sprawie załączono listę poparcia podpisaną przez ponad stu mieszkańców Gminy 

Kobylanka). 

 Wielu spośród dzisiejszych obywateli Gminy Kobylanka przybyło do swojej nowej Małej 
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Ojczyzny z kresów wschodnich spod Lwowa – z Zubrzy i Sąsiadowic. W roku 100-lecia odzyskania 

niepodległości przez Polskę nadanie ww. ulicy będzie oddaniem hołdu lwowskim bohaterom 

walczącym o wolną Polskę i jednocześnie – przodkom wielu mieszkańców Gminy Kobylanka. 

 To właśnie w Reptowie – przy nowo powstałej Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny – działają zastępy Stowarzyszenia Harcerstwa Katolickiego 

– Skautów Europy. Harcerzy, którzy ginęli we Lwowie  w latach 1918 - 1920 r.   w obronie Polski. 

 Działki geodezyjne nr 139 i 259/1, obręb Reptowo stanowią własność Gminy Kobylanka.” 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę  nr  XLV/327/18 w sprawie 

nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Reptowo – zał. nr  49/głosowanie imienne – zał.         

nr  50/. Uchwała została podjęta.                 

 

Ad. 17 

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Odpowiedzi udzielił wójt: 

Radny K. Kleinowski – złożył zapytanie w imieniu rolników z Kunowa  dotyczy  suszy.  

Odp.: Wójt poinformował, że  Gmina nic do tego nie ma jak jest susza -  ogłasza Wojewoda. Była 

pomoc dla rolników był program pomocowy. Rolnicy się nie zgłosili do gminy. Czekamy na Izby 

Rolnicze i Wojewodę. 

- dot. osiedla Kryształowego - czy przyjęte zostały drogi i oświetlenie? 

Odp.: Wójt poinformował, że nie został przyjęty majątek. Problem dotyczy zapłaty VATu przez 

darczyńcę. Gmina nie przejęła i nie przejmie tego terenu. Przepisy się zmieniły. 

Radny D. Dąbkowski – jeżeli się mieszkańcy budują na wodociągu czy będzie dalej modernizacja 

gruntów? 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę 10 min. 

Odp. : Wójt poinformował, że będzie chciał realizować modernizację. Jeżeli będą  wpływy w ramach 

reklamacji. Domagam się reklamacji dotyczy innych wniosków. 

Radny Z. Drohomirecki – Urząd Marszałkowski przygotowuje się do programu antysmogowego – czy 

gmina będzie brała udział w programie? 

Odp.: Wójt poinformował, że gmina nie ma informacji o programie. Będzie bacznie obserwował. Wójt 

poinformował, że będzie tego pilnował, aby sam rolnik kupił piec, a nie przez wskazane miejsca. 

- droga od Niedźwiedzia do drogi nr 10 jest w szlaku cysterskim – czy będzie naprawiana? 

Odp.: Wójt poinformował, że umówił się z mieszkańcami Niedźwiedzia, aby wspólnie naprawić 

drogę. 

- była przyobiecana tablica informacyjna – kiedy to będzie wykonane? 
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Odp.: Wójt poinformował, że w sprawie tablic (Motaniec, Niedźwiedź) skontaktuje się pracownik UG 

p. Lewicki. 

Radna Cz. Grabowska – mieszkanka z Reptowa poinformowała, że otrzymała pismo o eksmisji – 

kiedy może otrzymać mieszkanie? 

Odp.: Wójt poinformował, że w m-cu lipcu pozwolenie a może na jesień zostanie już mieszkanie 

wynajęte. 

Radny G. Kłos – dotyczy dziur w drodze na zakręcie Bielkowo i przy os. Zalesie.  

Odp.: Wójt poinformował,  że poszły pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich w tej sprawie. 

Radny G. Kłos poinformował, że Zarząd co roku punktowo naprawia dziury w zakrętach. Chodzi         

o przypomnienie – załatanie dziur.  

- dotyczy parkingu przy poczcie  - do tej pory nikt nic nie zrobił. 

Odp.: Wójt poinformował, że to jest pas drogi wojewódzkiej. Wojewódzki Zarząd nie podejmie 

dyskusji w tej sprawie. Planowana jest przebudowa drogi z Bielkowa. 

Radna J. Kisielewska poinformowała, że dyrektor poinformował że szuka środków, aby zdjąć płot. 

Szukają wykonawcę. 

Radny Ł. Biernacik – dotyczy powywracanych elementów na placu zabaw, które zostały 

zabezpieczone taśmą i prętami – takiego zabezpieczenia nie powinno być. 

Odp.: Wójt poinformował, że dzisiaj zobaczy zabezpieczenie placu zabaw. 

Radny D. Dąbkowski poinformował, że teren jest zabezpieczony, czekają na ubezpieczyciela. 

Radna A. Grzyb – czy był rozważany remont elewacji na budynku Ośrodka Zdrowia w Kobylance? 

Odp.: Wójt poinformował, że nie było rozważane – remont elewacji. Tablica będzie – estetycznie 

zrobimy. Budynek musi być poddany pod globalną ocenę (remont + dach). Budynek będzie 

wprowadzony do generalnego remontu. Musi być naprawiony dach, co będzie zawarte w WPF.  

Radna J. Malinowski – zgodnie z nowymi przepisami z 2017 r. miejsca parkingowe dla osób 

niepełnosprawnych powinny być wyznaczone kolorem niebieskim. Więc przy urzędzie trzeba to 

dokonać. 

Odp. : Wójt poinformował, że miejsce parkingowe dla osób niepełnosprawnych będzie wykonane        

w kolorze niebieskim. 

Wójt poinformował, że lustro w Jęczydole będzie wykonane. 

Ad. 18 

Wolne wnioski i informacje. 

Radny Z. Drohomirecki poinformował, że błędnie podał datę organizacji 50 lecia Klubu Sportowego 

powinno być w m-u sierpniu. 

Radny D. Dąbkowski poinformował,  że destrukt kolejowy  to jest problem z przejściem pieszo,            

z wózkami. Nie ma problemu dla pojazdów. Nie wszędzie są chodniki.  
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Wójt poinformował, że to będzie posypane mieszanką tłuczniową, na to będzie mieszanka 

cementowo-wapniowa. 

Radny D. Szczęsny – kiedy wyniki będą? 

Wójt poinformował, że myślał, że wyniki będą już na sesję. 

Radna Cz. Grabowska poinformowała o grantach, które część sołtysów otrzymała.  

Wójt poinformował, że na działania nie miał wpływu, ale przyjmuje krytykę. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na początku nawet radni nie byli brani pod uwagę. 

Później się okazało, że jest możliwość zaproszenia sołtysów. Przewodniczący poinformował, że jest to 

cenna uwaga. 

Wójt poinformował o uroczystości w Reptowie jaka jest zaplanowana na dzień 1.07. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że jeżeli będzie potrzeba zwołania sesji to                      

w odpowiednim czasie będzie przekazana informacja do radnych. 

 

Ad. 19 

Zamknięcie obrad.           

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz.  14.45 zamknął obrady 

XLV sesji Rady Gminy Kobylanka.  

 

Protokołowała:  

Joanna Baszak      

 Przewodniczący Rady Gminy  

 

      Mariusz Ilnicki 

 

 

 

 

 

 

 


